



**မသတ္တိငဲ့ဖော့ကော့ဒုံးရွဲဒုံးလဒုံးခံက့။** ဤမူပံ့ဝံသညာ မူရဒုံးအဂါလိပု၏ ဘာသာပုပန္နိန်ကွစ္စုရုဖစ္ညာ။ ဤသညာ သတဒုံးအခံကွာကု သိရှိရန့ ရဲညာယံ့ကွာကွာ ဂုဖစ္ပီး အာမခံစာခံပိစ္စုအုဖစ္ ရဲညာယုပုဒုံးမရှိပါ။ ကြာပုခားခံကွစ္စုခရဲခဲလံ့ဒု မူရဒုံးအဂါလိပံ့ဝံကို ယုပါမညာ။ တိက်မးရှိသညာ ဘာသာပုပန္နိန်ကွစ္စုရုပီရန့ ဆိဝေလာ်ဒုတြာ အားထုတုးပုပီလုဟွးဝေသာ်လညား အခံပိအုပိဒုံးမား မွန့န့မရှိပုဒုံး ဂုဖစ္ကော့ဒုံးဂုဖစ္ဒုံးခိငုငါသညာ။ ဤ ဘာသာပုပန္နိထားသညာ မူပံ့ဝံအေပုဒုတြာ အမိပုပီသညာ မညာမဆိုသညာ ကိယုဒုတာဝန္နိယုရမညာပုဖစ္ညာ။ Income သညာ ဘာသာပုပန္နိခိကွဲမွ မညာညာ့အမား၊ ပယုတြာ သိပုမဟုတု မေရာမးအတြကွဆို တာဝန မရှိဘဲ ဤ ဘာသာပုပန္နိထားသညာ မူပံ့ဝံအေပုဒု အမိပုပီပုဒုံးအားပုဖုဒု ဂုဖစ္တြာသညာ မညာညာ့ဆံ့ဒုံးရံးမးအတြကွဆို ဥပေဒအရ တာဝန္နိမညာဟုတု။

**Singtel Prepaid Mobile Top-up Free Cover ထုတုန့ခံပိ**

**အာမခံညာဒုံးဝေငြမား**

ဤအာမခံမူဝါဒအတြကု အာမခံညာဒုံးဝေငြမားအား Singtel Mobile Singapore Pte Ltd (“အာမခံမူဝါဒကိငုဆော့ညာ”) မွ ဝေပးခေခါဒုံးဂုဖစ္ပီး ဤအာမခံမူဝါဒအုပုဝေအာကိ အက်ခိအုမတုးအား အာမခံမူဝါဒကိငုဆော့ညာမွ သတုထွားသညာ ဝေငြခံယွားဝေသာ ဝယုညာမား (“အာမခံထားရှိဝေသာပုဂါလိ”) သိပု NTUC Income Insurance Co-operative Ltd (‘Income’) မွ အခမဲ့ ပံ့ပိုးပါသညာ။

**ထုတုန့ခံကွလကု**

ဤထုတုန့ညာ ရကု ၃၀ မေတုာတဆထိခိကွးဒုဒုဂံန့မားမာဝေရး အာမခံမူဝါဒဂုဖစ္ပီး အာမခံမူဝါဒအခံနီလအတြဒုံး သတုထွားဝေသာဂုဖစ္ပု ဂုဖစ္ကွညာ့အခါ အာမခံထားရှိသူအား ဘာဝေရးဆိုညာ့ ကာကြယုဝေပးမညာပုဖစ္ညာ။ သတုထွားဝေသာ ဂုဖစ္ပွားသညာ မေတုာတဆထိခိကွးဖော့ကော့ဒုသာဂုဖစ္ပီး နာမက်န့းဂုဖစ္ပုဒုံးဖော့ကော့ဒုမဟုတုညာ့အခါတြာ အကာအကြယုပိုးဝေပးသညာ အက်ခိအုမတုးခိပိပါသညာ။

Income မွ ဝေငြပးခေခါမညာ့ ပမာဏသညာ ဝေအာကြဲငါရှိဝေသာ အကာအကြယုယားတြာ စီစဉ်ပုသထားသညာ့အတုဒုံး စညာ့မံးသတုတုကွား၊ ခံန့ပွားဒုဒု အမားဆံ့ဒုံးအက်ခိအုမတုးကန့အသတ္တိပုအေပုဒုတြာ မူတညာပါသညာ။

ဤ အာမခံမူဝါဒသညာ Medisave မွ အတညာပုပီလကွဲထားဝေသာ အာမခံမူဝါဒ မဟုတု။

**အကာအကြွယ်ယား<sup>1</sup>**

အက်ဒီအိုမတု		အာမခံထားရှိသူတစ်ယောက်နှင့် အမားခံပုံစံ အက်ဒီအိုမတု (S\$)
အခန်းကဏ္ဍ ၁	မေတာ့တဆထိခိုက်သေဆုံးမှုခံစားမှု;	\$၅၀၀၀
အခန်းကဏ္ဍ ၂	ရေရှည် မသန္တရမှုခံစားမှု;	\$၅၀၀၀
အခန်းကဏ္ဍ ၃	မေတာ့တဆထိခိုက်မှု; တစ်စုံတစ်ရာ ဖောက်ဖျက်မှု ခံစားရုံကြောင့် လေးရက်ကြာကြာ နေထိုင်ပေးခြင်း ခံစားရုံတစ်ခုခု နေထိုင်ပေးခြင်း (ပျံ့နှံ့မှုလွှာ အမားခံပုံစံ ရက် ၆၀ အထိ တစ်နှစ် အကာအကြွယ်ယား)	\$၂၀
အခန်းကဏ္ဍ ၄	မေတာ့တဆထိခိုက်မှု; သို့မဟုတ် နာမက်နင်းပျက်စီးမှု; ခံစားရုံကြောင့် လေးရက်ကြာကြာ နေထိုင်ပေးခြင်း ကနဦးစားရုံးပေးဆောင်ခြင်း စေရန် အက်ဒီအိုမတု (ပျံ့နှံ့မှုလွှာ)	\$၅၀ + သည့် Singtel အတ္တနကုဒေတာ တိုးပျံ့မှု; ၁GB
အခန်းကဏ္ဍ ၅	မေတာ့တဆထိခိုက်မှု; သို့မဟုတ် နာမက်နင်းပျက်စီးမှု; ခံစားရုံကြောင့် ၄ ရက် နေထိုင်ပေးခြင်း အလှူပေးခြင်း ခံစားရုံးပေးခြင်း	\$၂၀၀

<sup>1</sup> မှတစ်စုံတစ်ရာ။ ။ ဝေးလူပျံ့နှံ့မှု အာမခံမူဝါဒအက်ဒီအိုမတုအသေးစိတ်အကျဉ်းချုပ်ကို အာမခံမူဝါဒစည်းမမ်းသတ်မှတ်ချက်အား မြို့ပုံစံအသုံးပြုပါ။

**အဓိကကော်သာ ထုတ်ဖော် ပုံစံများ**

အောက်ဖော်ပြပါသည် ဤအစီအစဉ်၏ အာမခံမူဝါဒစည်းမမ်းနှင့် ဝေဖန်ချက်များ အဓိကကော်သာ ထုတ်ဖော်ပုံစံအား အကျဉ်းချုပ်ဖော်ပြပါသည်။ ဤသည့် အကျဉ်းချုပ်ဖော်ပြချက်များ စာချုပ်ပါရှိသော တကယ့် စည်းမမ်းသတ်မှတ်ချက်အား မြို့ပုံစံအသုံးပြုရန် အာမခံထားရှိသူအား အဖော်ပြပါပါသည်။ အာမခံထားရှိသူသည် ထပ်မံ၍ ရွေးချယ်မှုကို လိုအပ်သည့် အချိန်အခါအား မြို့ပုံစံအသုံးပြုပါသည်။ အဖော်ပြပါပုဂ္ဂိုလ်တို့စေလွှတ်ထား တိုင်ကြားခြင်းသင့်ပါသည်။

**၁။ အရညွှန်ငှားသတ္တုကု ချပညွ့မိမး**

ဤ အာမခံမူဝါဒအာကိုရို့အကာအကြယညွ့

- သညွ့ညွ့ စက္ကပူဖိုငံသားတစုယောကုပူဖစပီးစက္ကပူတြငှ အျမဲတမုး  
 ဝေ့ထိုငြငှရသုပူဖစညွ့ညွ့မဟုတု အဆငှုပူမငှအလုပု လုငြငှ (Employment Pass)၊  
 အလုပူငြငှ (Work Permit)၊ ရကညွ့ အလညွ့ပတ္တာဝေရကုဝေ့ထိုငြငှ (Long Term  
 Visit Pass) သိုပမဟုတု ဝေ့ကံငှတကြငှ (Student Pass) တိုပကဲသိုပသ တရးဝငှ  
 စက္ကပူ သကုဝေသခံ စာရက္ကတမုးတစုကို ကိုငှဆောတ္တးဝေသသု တစုဦးပူဖစညွ့။
- အာမခံထားရို့သုသညွ့ အသကု ၁၆ ဝေ့ဝငှ ၈၅ ဝေ့စက္ကးရို့သုပူဖစုခငှး
- ဤ အာမခံမူဝါဒအာကိုရို့ အကာအကြယတြကု အာမခံထားရို့သု၏ ဝေ့ကံထားမးသညွ့  
 ကြ်းဝေ့ထိုငြငှ အာမခံမူဝါဒကိုငှဆောတ္တုတိုပမ အတညွ့ပူပီလကံ့စပီး ပူဖစပီး
- ဤ အာမခံမူဝါဒအာကိုရို့ အာမခံထားရို့သု၏ အကာအကြယတြကု  
 အာမခံငြငှးဝေ့ငြသညွ့ အာမခံမူဝါဒကိုငှဆောတ္တုမ အျပညွ့အဝ  
 ဝေ့ပးစပီးပူဖစုခငှး  
 တိုပရို့မသလံငှ အာမခံထားရို့သုမ ခံစားရရို့ဝေ့ငြငှသညွ့။

**၂။ ဖ်က္ကိမုးပူခငှး စညွ့းကမုးခံကု**

- a** စာပိုပုလိဟုပူဖစုဝေစ၊ အီးဝေမးလိဟု သိုပမဟုတု ဆကြယုနုနုးနံပါတုပူဖငှုပူဖစုဝေစ  
 အာမခံမူဝါဒကိုငှဆောတ္တုအား ၇ ရကု ဆကိတငှ သတိဝေးစာဝေးပူခငှးအားပူဖငှု  
 ဤ အာမခံမူဝါဒအာကိုရို့ အာမခံထားရို့သု၏ အကာအကြယို Income မွ  
 ဖ်က္ကိမုးဝေ့ငြငှ။ Income မွ လကုပူဖငှု၊ စာပူဖငှု၊ ဖက္က သိုပမဟုတု အီးဝေမးပူဖငှု  
 သတိဝေးစာကို ဝေ့ပိုပုလံငှ ထိုရကြငှ ဖ်က္ကိမုးပူခငှးသတိဝေးစာကို လကံ့ရရို့ဖိုပု  
 သတ္တုတုသညွ့။ သံသယကငှးရငှးဝေစရနု...Income သညွ့ အာမခံထားရို့သုအား  
 ဖ်က္ကိမုးပူခငှးကို သတငှးပိုပုရနု တာဝနုဝတီရားမရို့ပါ။
- b** အာမခံမူဝါဒကိုငှဆောတ္တုသညွ့ Income ထံသိုပ စာဝေရးသားဝေ့ပိုပုခငှးပူဖငှု ဤ  
 အာမခံမူဝါဒအာကိုရို့ အာမခံထားရို့သု၏အကာအကြယို ဖ်က္ကိမုးဝေ့ငြငှသညွ့။  
 ဖ်က္ကိမုးသညွ့ဝေ့ငြငှသညွ့ အာမခံမူဝါဒကိုငှဆောတ္တုထံမ ဖ်က္ကိမုးပူခငှး  
 သတိဝေးစာကို Income မွ ရရို့သညွ့အခံနိုဝေပငှတြငှ မူတညွ့ပါမညွ့။
- c** အာမခံထားရို့သုသညွ့ Income ထံသိုပ စာဝေရးသားဝေ့ပိုပုခငှးပူဖငှု ဤ

အာမခံမူဝါဒအားကိုး အာမခံထားရှိသူ၏ အကာအကြွယ် ဖိနှိပ်မှုဒဏ်ခံရပါသည်။  
ဖိနှိပ်မှုဒဏ်ခံရခြင်းသည် အာမခံထားရှိသူထံမှ ဖိနှိပ်မှုဒဏ်ခံရခြင်း သတိပေးစာကို  
Income မှ ရရှိသည့်အခါပေးပို့ခြင်း မှတစ်ဆင့်ဖြစ်ပါသည်။

**d** Income သို့မဟုတ် အာမခံမူဝါဒကိုဆောင်ရွက်သည့် အချိန်အခါအားဖြင့် သည့်  
သတိပေးစာပေးပို့ခြင်း အနည်းဆုံး သုံးလခန့်အတွက် ပေးပို့ချိတ်ဆက်ထားပေးခြင်း ဤ  
အာမခံမူဝါဒကို ဖိနှိပ်မှုဒဏ်ခံရပါသည်။ အာမခံမူဝါဒဖိနှိပ်မှုဒဏ်ခံရခြင်းသည်  
အာမခံထားရှိသူ၏ အာမခံအခွင့်အလမ်းဆုံးမတိုင်မီ ဖြစ်ပေါ်ခြင်း သူ၏  
အကာအကြွယ် အာမခံအကာအကြွယ်၏ သတ္တိများကိုဆုံးမပေးခြင်း  
ပေးပို့ခြင်းပါသည်။

**၃။ သတ္တိများတိုးချိတ်ဆက် စည်းမိန့်ခြင်း**

ဤစာချုပ်အရ အာမခံမူဝါဒများမှာ မေတာတစ်ခုထက်ပိုမိုကုန်ကျစရိတ်များ ရှိနေပါက အာမခံမူဝါဒအား  
Income သည် ဤ အာမခံမူဝါဒအား သတ္တိများတိုးချိတ်ဆက်ပေးပါမည်။ Income သည်  
အာမခံမူဝါဒကိုဆောင်ရွက်အား စာချုပ် ၇ ရက် အတွင်း သတိပေးစာပေးပို့ခြင်း  
ပေးပို့ချိတ်ဆက်ထားပေးခြင်း ဤ အာမခံမူဝါဒကို အဆုံးသတ်ပေးပါမည်။

အာမခံထားရှိသူ၏ အကာအကြွယ်အား သတ္တိများတိုးချိတ်ဆက် မရှိပါ။ အာမခံထားရှိသူသည်  
ဆုံးရှုံးပါက အရည်အသွေးအတိုင်းပေးပို့ခြင်း၊ စည်းမိန့်ခြင်း သဘောတရားရှိသည့်  
အကာအကြွယ် ထပ်မံလျှော့ချပေးခြင်းပါသည်။

**၄။ ဝေပေးခြင်းလမ်း**

အာမခံမူဝါဒကိုဆောင်ရွက်သူ၏ သေဘာတူညီချက်ပေးခြင်း အာမခံမူဝါဒအား Income မှ  
ဝေပေးခြင်းလမ်း ပေးပို့ပေးပါမည်။ ဝေပေးခြင်းလမ်းသည် အာမခံထားရှိသူ၏  
အာမခံအခွင့်အလမ်းအားဖြင့် ပေးပို့ပေးခြင်း ထိုဝေပေးခြင်းလမ်းသည် သူ၏ လက်ရှိတိုက်ရိုက်  
အကာအကြွယ်ပေး သဘောတရားမရှိပါ။

**၅။ ဝေပေးခြင်းဆုံးမခြင်းသတ်မှတ်ခြင်း**

**a** အာမခံထားရှိသူသည် Income အား တတိုးပေးခြင်း အချိန်အခါအားဖြင့် ဝေပေးခြင်း  
အာမခံမူဝါဒအားကိုး ဝေပေးခြင်းဆုံးမခြင်းအားဖြင့် ပေးပို့ခြင်းသည်  
မည့်ပေးပို့ခြင်းဆုံးမခြင်းအားဖြင့် ရက် ၃၀ အတွင်း မည့်ပေးခြင်းအားကိုးပေးခြင်း  
အာမခံထားရှိသူသည် Income အား ပေးပို့ခြင်းအားဖြင့် ရက် ၃၀ ထက်ပိုမိုပေးခြင်း

ဝေငှာလွှာ Income သည့် အာမခံထားရှိသူ၏ ဝေတာငှားဆိုမးကို ပယွံခြံငှာရှိစပီး Income သည့် မည့်ညှံဝေတာငှားဆိုမးကိုမဆို ဝေပးဝေခံရန ဥပေဒအရ တာဝန္တရှိပါ။

**b** အာမခံထားရှိသူသည်

- i) လိမ္မည့်ဝေတာငှားငှာဖငှာ့ မလုပှာဆာငှာပါ။
- ii) တစူညှံးနညှံးငှာဖငှာ့ မှားယြးငှားသည့် သိုပှာမဟုတု လိမ္မာခဲပှာကားထားသည့် သိလွံကု ဤ အာမခံမူဝါဒအာကို ဝေတာငှားဆိုမးတစူကို မျပီလုပှာပါ။
- iii) ဝေဟံပှာပခံကစူသည့် တစူညှံးနညှံးငှာဖငှာ့ မှားယြးငှားသည့် သိလွံကု ဝေတာငှားဆိုမးတစူကို ပံပှာပိုးရန ဝေဟံပှာပခံကို မျပီလုပှာပါ။
- iv) စာရိကစာတမုးတစူသည့် တစူညှံးနညှံးငှာဖငှာ့ အတုပှာပီလုပှာသည့် သိုပှာမဟုတု မှားယြးငှားသည့် သိလွံကု ဝေတာငှားဆိုမးတစူအား ပံပှာပိုးရန စာရိကစာတမုးအား ကြံးပှာပှာပှာဆီသိုပှာ ပှာခဲငှားမျပီလုပှာပါ သိုပှာမဟုတု
- v) သဗ္ဗ တမဏကုပှာပီလုပှာခဲငှား သိုပှာမဟုတု သဗ္ဗလွံကုပှာဖငှာ့ ဖှာဖှာဝေသာ မည့်ညှံးဆံးရံးမး သိုပှာမဟုတု ထိခိုကးမဆိုအတြကု ဝေတာငှားဆိုမးမျပီလုပှာပါ။

**c** Income သည့် ဝေတာငှားဆိုမးအားလံးအား စက္ကပူဝေဒငှာလုပှာဖငှာ့ ဝေပးဝေခံမည့်ဖှာစူသည့်။

**d** အာမခံထားရှိသူ သိုပှာမဟုတု သူ၏ ဥပေဒဆိုငှာကိုယှားလွယှ မည့်ညှံးဝေတာငှားဆိုမးကိုမဆို Income မှ မကိုငှာယှီ လိုအပှးခိုငှာသည့် သတငှားအခံကလကားလံး၊ အစီရငှာစာမး၊ မှာရငှားကနံးပစာညှံးစာရငှားခဲငှာ ဝေပှာစာမး၊ အေထာကစူထား၊ ဝေဆးဘက္ကိငှာ အေထာကစူထားလကစူတု၊ စာရိကစာတမုးမး( ခဲခိုငှာငှာဘာသာစကား စာရိကစာတမုးမ့ အဂလိဟာသာစကားသိုပှာ ဘာသာပှာနွားပှာခဲငှားကဲသိုပှာ)၊ လိုအပှာငှာ က်မုးကံနွာပှာဖငှာ့ အတည့်ပှာပီထားမးတိုပှာ ပံပှာပိုးရမည့်။

အခံကလကား ထပံသိရှိလိုပါက ဝေအာကွါခဲနွာယှားမ့တစူငှာ Income သိုပှာ ဝငှာရောကစူကညှံးရး သိုပှာမဟုတု ဆကြယှးခိုငှာငှာသည့် -

- (i) [www.income.com.sg/st\\_claim](http://www.income.com.sg/st_claim)
- (ii) [pcc@income.com.sg](mailto:pcc@income.com.sg)
- (iii) 6788 6616

**၆။ ခဲနွာပှာမး**









